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Je třeba znovu zpochybňovat jadernou energii ve Francii? 

Corine Lepageová: Hovoří se o „energetickém mixu“, ale není to pravda.  Máme největší 

podíl především jaderné energie s trochou energie z vodních elektráren a méně než 1 % 

obnovitelné energie. Obnova jaderné energetiky byla zahájena zejména s evropským 

tlakovodním reaktorem (EPR) ve Flamanville a zítra možná i s reaktorem v údolí Rhôny. 

Z toho vyplývá, že jsme dost pozadu, nemáme rozvinutou průmyslovou složku větrné energie 

jako tu solární. Pokud žádáme po EDF podpořit obnovitelná odvětví, její odpovědí bude, že 

nemůže zároveň financovat své tlakovodní reaktory a konkurenci. Rovnice tedy nefunguje. 

Toto vysvětluje volbu, která byla zvolena, aby zničila, úmyslně používám toto slovo, 

fotovoltaické odvětví, jak se tomu stalo minulý měsíc, když se změnila veškerá pravidla hry, a 

to zrušením sazby za nákup pro spotřebu nad 1 000 kW a poklesem produkce. Takovouto 

politiku bude třeba ponechat s tím, že pokud bereme v úvahu Francii, tak ta je jako Čína, není 

zde žádné veřejné mínění, ani demokracie, které musí lidé následovat. To není život!         
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„Naše investice v oblasti obnovitelné energie jsou prakticky nulové.“  

Corinne Lepageová 

 

„Přestaňme klamat lidi: obnovitelná energie je blud.“  

Christian Gérondeau 


